
Signerat dokument
via https://min.ebox.nu

Styrelseprotokoll SRC 2024-01-15

Signerad 
text:

I hereby sign and accept the contents in the PDF file (1) and all agreements therein:

File (1)
Name: Styrelsemöte 2024-01-15.pdf
Size: 305920 byte
Hash value SHA256: 
548abf3329d5634e555a48cd58ea5541fd7d4a61ccb67eca1199a61fd7ab2b06

Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.
För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.

Signerat av 2:
STEFAN LINDQVIST
Signerat med BankID 2024-01-18 22:18 Ref: bf4049ab-70ce-42db-a86f-39d6707dede3

CAMILLA ANDRÉ
Signerat med BankID 2024-01-18 21:43 Ref: 5d8eeb31-7400-41fd-bb3f-afcc6fe8da7c

 S
L,

 C
A 

—
 P

ow
er

ed
 b

y 
Te

llu
sT

al
k





 

Sollentuna Ringette Club Orgnr 802530-3606 
Edsviksvägen 138 Bg 5651-374   
191 43 Sollentuna info@sollentunaringette.se 
www.sollentunaringette.se  

Styrelsemöte Sollentuna Ringette Club 

Datum: 2024-01-15, 19:00-20:20 Plats: Ture-rummet, Sollentunavallen  

Närvarande: Anders Mattsson (via Teams), Johan Wikström, Patrik Frank, Stefan Lindqvist och 
Camilla André 

Frånvarande: Ellen Granath 

 

§ 1. Mötets öppnande  

Styrelsens ordförande Patrik Frank hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

§ 2. Val av justeringsperson 

Stefan Lindqvist väljs som justeringsperson.  

 

§ 3. Fastställande av föredragningslista 

- Ekonomi 
- Genomgång kommittéer och grupper 
- Övrigt 

§ 4. Föregående protokoll 

 Patrik återkommer om återsamlingsplats vid utrymning och kurser enligt förra protokollet. 
Protokollet läggs till handlingarna.  

§ 5. Ekonomi 

På kontot ca 111 000 kr. 
Höstterminen fakturerad med enstaka tekniskt problem och undantag. 

 

§ 6. Rapporter kommittéer och grupper  

-SM. Inte klart mellan kommunen och entreprenörer om byggstart för renovering av A-hallen. 
Kommunen kan inte garantera hallen v 12. Vi kan inte räkna med att ha SM i Sollentuna i år. 
Det kan möjligen bli aktuellt att vi får istid med kort varsel. 
Förbundsmöte hade kunnat vara ett forum att lyfta frågan om SM i, men det har inte varit 
något möte centralt senaste tiden. 
Frågan om SM kommer att lyftas imorgon på match-möte med USK. Kan de ha matcher hos 
sig? Återrapporteras till styrelsen. 

-Match/seriespel: minior-ungdom kommande lördag SRC-USK på Sollentunavallen. 
Ytterligare två matcher till planeras under våren. 
Dock inget seriespel för de äldre spelarna. 

-Åter-rapportering från miniorernas Loppias-cup i Esbo i Finland. Det blev lyckat. Bra stämning 
i truppen och lärorikt spelmässigt. 

-Marknadsföring. Vi stod bredvid isen på allmänhetens åkning 14/1 och spelarna åkte runt en 
stund. Några lånade klubbor och ring, en flicka gick direkt till träningen i B-hallen och några tog 
informationsblad. 
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Fortsatta satsningar att synas på bandyplan och Norrvikens sjöis kommer att göras under jan-
feb beroende på väder och initieras av Camilla. Två vuxna + fyra spelare kan vara lagom. 

Vi tar gärna hjälp att marknadsföra via sociala medier igen. Det finns utrymme ekonomiskt för 
reklam/annonser. 
 

§ 7. Frågor från föredragningslistan 

- Övrigt 
 

- Vi har fått målburar till Tiger-liga och behöver hitta förvaring.   
 

- 18/2 Camilla köra genomgång första förband, initial bedömning av skallskador och 
nacke/halsrygg. Johan kallar tränare/ledare. Gärna frågor till Camilla 1 vecka i förväg. HLR 
kan hänvisas enligt föregående styrelseprotokoll för de som är intresserade. Ture-rummet 
bokat kl 14. Vi kan fråga Alma om hon vill säga någonting om initial bedömning av 
extremitetsskador. 
 

- Stadium-avtalet löper ut 2024-05-31. Vi kan ta upp detta som en punkt nästa 
styrelsemöte. 
 

- Förslag att vi tittar på likabehandlingsdokument följande möte i mars. 
 

- Årsmöte måste börja planeras och det kan tas upp på nästa möte. 

§ 8. Kommande möte 

Nästa styrelsemöte äger rum 20 februari kl 19-20:30 i Ture-rummet, Sollentunavallen. 

§ 9. Mötets avslutande 

Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet för avslutat. 

Beslut: 

- 

  

Sekreterare     Justeras 

(Digital signatur – se försättsblad)   (Digital signatur – se försättsblad) 

-------------------------------------------------  ------------------------------------------------- 

Camilla André     Stefan Lindqvist 
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Styrelsemöte Sollentuna Ringette Club 


Datum: 2024-01-15, 19:00-20:20 Plats: Ture-rummet, Sollentunavallen  


Närvarande: Anders Mattsson (via Teams), Johan Wikström, Patrik Frank, Stefan Lindqvist och 
Camilla André 


Frånvarande: Ellen Granath 


 


§ 1. Mötets öppnande  


Styrelsens ordförande Patrik Frank hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 


 


§ 2. Val av justeringsperson 


Stefan Lindqvist väljs som justeringsperson.  


 


§ 3. Fastställande av föredragningslista 


- Ekonomi 
- Genomgång kommittéer och grupper 
- Övrigt 


§ 4. Föregående protokoll 


 Patrik återkommer om återsamlingsplats vid utrymning och kurser enligt förra protokollet. 
Protokollet läggs till handlingarna.  


§ 5. Ekonomi 


På kontot ca 111 000 kr. 
Höstterminen fakturerad med enstaka tekniskt problem och undantag. 


 


§ 6. Rapporter kommittéer och grupper  


-SM. Inte klart mellan kommunen och entreprenörer om byggstart för renovering av A-hallen. 
Kommunen kan inte garantera hallen v 12. Vi kan inte räkna med att ha SM i Sollentuna i år. 
Det kan möjligen bli aktuellt att vi får istid med kort varsel. 
Förbundsmöte hade kunnat vara ett forum att lyfta frågan om SM i, men det har inte varit 
något möte centralt senaste tiden. 
Frågan om SM kommer att lyftas imorgon på match-möte med USK. Kan de ha matcher hos 
sig? Återrapporteras till styrelsen. 


-Match/seriespel: minior-ungdom kommande lördag SRC-USK på Sollentunavallen. 
Ytterligare två matcher till planeras under våren. 
Dock inget seriespel för de äldre spelarna. 


-Åter-rapportering från miniorernas Loppias-cup i Esbo i Finland. Det blev lyckat. Bra stämning 
i truppen och lärorikt spelmässigt. 


-Marknadsföring. Vi stod bredvid isen på allmänhetens åkning 14/1 och spelarna åkte runt en 
stund. Några lånade klubbor och ring, en flicka gick direkt till träningen i B-hallen och några tog 
informationsblad. 
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Fortsatta satsningar att synas på bandyplan och Norrvikens sjöis kommer att göras under jan-
feb beroende på väder och initieras av Camilla. Två vuxna + fyra spelare kan vara lagom. 


Vi tar gärna hjälp att marknadsföra via sociala medier igen. Det finns utrymme ekonomiskt för 
reklam/annonser. 
 


§ 7. Frågor från föredragningslistan 


- Övrigt 
 


- Vi har fått målburar till Tiger-liga och behöver hitta förvaring.   
 


- 18/2 Camilla köra genomgång första förband, initial bedömning av skallskador och 
nacke/halsrygg. Johan kallar tränare/ledare. Gärna frågor till Camilla 1 vecka i förväg. HLR 
kan hänvisas enligt föregående styrelseprotokoll för de som är intresserade. Ture-rummet 
bokat kl 14. Vi kan fråga Alma om hon vill säga någonting om initial bedömning av 
extremitetsskador. 
 


- Stadium-avtalet löper ut 2024-05-31. Vi kan ta upp detta som en punkt nästa 
styrelsemöte. 
 


- Förslag att vi tittar på likabehandlingsdokument följande möte i mars. 
 


- Årsmöte måste börja planeras och det kan tas upp på nästa möte. 


§ 8. Kommande möte 


Nästa styrelsemöte äger rum 20 februari kl 19-20:30 i Ture-rummet, Sollentunavallen. 


§ 9. Mötets avslutande 


Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet för avslutat. 


Beslut: 


- 


  


Sekreterare     Justeras 


(Digital signatur – se försättsblad)   (Digital signatur – se försättsblad) 


-------------------------------------------------  ------------------------------------------------- 


Camilla André     Stefan Lindqvist 
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